
Høringssvar vedr. budget 2025 

Skolebestyrelsen på Lindebjergskolen 

 

Vi vil som skolebestyrelse gerne kvittere for den opmærksomhed og det arbejde som kommunalbestyrelsen 

lægger i at skabe stærke almene fællesskaber for vores børn.  

Vi er som skolebestyrelse på Lindebjergskolen bekymret for at der ikke er taget stilling til den langsigtede 

økonomiske udfordring som Lindebjergskolen står i. Såfremt Lindebjergskolens merforbrug i de kommende 

år betyder at der oparbejdes en gæld, vil det efter vores mening være urimelige vilkår at drive skole på.  

Derudover er vi bekymrede for at det med 4 mio. kroners puljen afskaffelse ikke længere vil være muligt at 

nå at omstille sig økonomisk for Lindebjergskolen, såfremt der skulle flytte elever til skoledistriktet med 

særlige behov, der er meget omkostningstunge.  

På vegne af bestyrelsen  

forperson Stine Duwander 


